
آرمان ملی: مهلت ثبت نام نامزدهای فدراسیون فوتبال 
برای کسب کرسی ریاست به پایان رسید و ۵ نفر برای رقابت در 
این انتخابات اعلام آمادگی کردند که باید تایید کمیته بدوی 

و استیناف را نیز دریافت کنند. 
 ثبت نام 

بیستم دی ماه ۱۴۰۳ مهلت ۱۰ روزه ثبت نام برای انتخاب 
ریاست فدراسیون فوتبال به پایان رسید. ۵ نفر نامزد اولیه 
این انتخابات هستند که باید در کمیته های بدوی و استیناف 
فدراسیون تایید شوند. با تصمیم گیری های قبلی قرار است 
که ۱۱ اسفند ماه سال جاری، انتخابات این فدراسیون انجام 
شود. این ۲ کمیته تا ۲۰ بهمن ماه فرصت دارند که به بررسی 

سوابق نامزدها بپردازند و اسامی نهایی را اعلام کنند. 
 شهاب الدین عزیزی خادم

پس از عضویت در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و نیز 
ریاست هیات مدیره باشگاه های سایپا و پیکان، عزیزی 
خادم اسفند ۱۳۹۹ در رقابت با کیومرث هاشمی توانست به 
صندلی مدیریت فدراسیون برسد. وی اواخر بهمن ۱۴۰۰ با 
رأی اعضای هیات رئیسه از سمت خود عزل شد. جوان ترین 
نامزد ریاست فدراسیون مجدداً بخت خود را برای رسیدن به 
این سمت می آزماید. او گفته منعی برای حضور در انتخابات 

ندارد. 
نایب رئیس اول: ناصر شفق

نایب رئیس دوم: حسین جعفرزاده
نایب رئیس سوم )بانوان(: حمیرا اسدی

 مهدی تاج
رئیس فعلی فدراسیون فوتبال برای ماندن در این سمت 
پا پیش گذاشت. تاج در سال ۱۳۹۵ پیروز انتخابات شد که 
مدیریت او با استعفا در دی ماه ۱۳۹۸ به پایان رسید. وی 
شهریور ۱۴۰۱ مجدداً ریاست فدراسیون فوتبال را بر عهده 
گرفت و تا اسفند ۱۴۰۳ در این سمت به کار خود ادامه می دهد. 

نایب رئیس اول: مهدی محمد نبی
نایب رئیس دوم: حیدر بهاروند

نایب رئیس سوم )بانوان(: فریده شجاعی
 علی کفاشیان

او برای بازگشت به صندلی ریاست پیش قدم شد. علی 
از  بیشتر  که  المپیک  کمیته ملی  کفاشیان دبیرکل سابق 
چهار سال در سمت فعلی تاج فعالیت کرد، از دی ۱۳۸۶ تا 
اردیبهشت ۱۳۹۵ رئیس فدراسیون فوتبال بود و از اردیبهشت 
۱۳۹۵ تا اسفند ۱۳۹۷ به عنوان نایب رئیس اول مهدی تاج در 

این فدراسیون حضور داشت. 
نایب رئیس اول: میرشاد ماجدی
نایب رئیس دوم: منصور قنبرزاده

نایب رئیس سوم )بانوان(: مریم منظمی
 امیر عابدینی

عابدینی که سابقه ریاست بر فدراسیون فوتبال را داشته 
برای تصدی مجدد این سمت در انتخابات ثبت نام کرد. وی 
در سال ۱۳۷۳ به مدت شش ماه رئیس فدراسیون فوتبال 
بود و هشت سال بر صندلی مدیریت باشگاه پرسپولیس تکیه 
زد. عضویت در شورای شهر تهران و استانداری استان های 
خراسان، آذربایجان شرقی و لرستان نیز در کارنامه مُسن ترین 

نامزد انتخابات به چشم می خورد. 
نایب رئیس اول: مهدی محمدنبی

نایب رئیس دوم: منصور بیک وردی
نایب رئیس سوم )بانوان(: فاطمه نصرا...ی

 حیدر بهاروند
رئیس پیشین هیات فوتبال لرستان که یکی از تأثیرگذارترین 
افراد در آرای مجمع فدراسیون فوتبال به شمار می رود، 
در میان نواب رئیس مهدی تاج قرار دارد و از او به عنوان 
کاندیدای پوششی تاج نام برده می شود. بهاروند پس از 
استعفای تاج در دی ۹۸، سرپرستی فدراسیون را بر عهده 

کنون رئیس سازمان لیگ فوتبال است.  داشت و هم ا
نایب رئیس اول: مهدی محمدنبی

نایب رئیس دوم: منصور قنبرزاده
نایب رئیس سوم )بانوان(: مشخص نیست

 ثبت نام ناموفق 
گفتنی است؛ مصطفی سعیدی سیرائی شهردار سابق کرج، 
آخرین فردی بود که برای جانشینی مهدی تاج ثبت نام کرد. 
وی کارهای ابتدایی را برای ثبت نام انجام داد، اما گفته که 
امضای پنج عضو مجمع فدراسیون فوتبال را نگرفته است و 
گر این اتفاق را انجام نداده باشد، حضورش در جمع نامزدها  ا
نهایی نخواهد شد. همچنین افراد زیادی برای عضویت در 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال ثبت نام کرده اند که باید 

منتظر اعلام اسامی آن ها از سوی فدراسیون فوتبال باشیم. 
 نظر دبیرکل 

دبیرکل فدراسیون فوتبال گفت: از مراجع چهارگانه استعلام ها 
گرفته می شود و تشخیص احراز صلاحیت دست من به عنوان 
دبیر کل و سایر مسئولان فدراسیون نیست. هدایت ممبینی، 
دبیر کل فدراسیون فوتبال در خصوص ثبت نام نامزدهای 
انتخابات فدراسیون فوتبال اظهار داشت: کاندیداها به صورت 
سامانه ای ثبت نام کردند و بعد حضوری ثبت نام تکمیل شد. 
خوشحال هستیم که در فضای خوب و با آرامش ثبت نام ها 
انجام شد. روال ادامه کار انتخابات تا مجمع ۱۱ اسفند با کمیته 
بدوی و استیناف خواهد بود. وی افزود: خوشبختانه ۵ نفر که 
قبلا سابقه ریاست فدراسیون را داشتند ثبت نام کردند. تاج، 
بهاروند، کفاشیان، عزیزی خادم و عابدینی در پست ریاست 

ثبت نام کردند. در بخش نماینده مدیران عامل باشگاه ها ۱۴ نفر 
استقبال کردند. دو نفر از این گروه وارد هیات رئیسه می شوند. 
در بخش هیات ها ۲۰ نفر ثبت نام کرده اند.در بخش کارشناس ها 
هم سه نفر وارد هیات رئیسه می شوند و در مجموع ۴۰ نفر ثبت 
نام کرده اند.دبیرکل فدراسیون فوتبال گفت: ما در بحث ثبت 
نام جیمی جامپ مدیریتی هم داشتیم! یکسری افراد فقط 
ثبت نام کرده اند نه نایب رئیس معرفی کرده اند و نه فرم امضا 
را داشتند. مهدی تاج با ۴۸ امضا بالاترین فرم پیشنهادی را 
داشتند و بهاروند ۱۱ امضا داشت. کفاشیان و عزیزی خادم 
هر کدام ۷ امضا پیشنهادی داشتند. عابدینی هم ۶ امضا 
داشت، روند بعدی انتخابات از روز شنبه در اختیار کمیته 
بدوی قرار می دهیم. مبینی خاظرنشان کرد: ما ۲۱ روز قبل از 
انتخابات یعنی ۲۰ به همن روند صلاحیت بررسی ها را مشخص 
گر کسی  می کنیم و تا ۲۰ بهمن اسامی به مجمع ابلاغ می شود. ا
صلاحیتش احراز نشود کمیته بدوی باید رسما به این دوستان 
اطلاع بدهد. دوستان معترض باید در این زمان اعتراض را به 
کمیته استیناف انتخابات بدهد. در نهایت ۲۰ بهمن باید افراد 
تایید صلاحیت شده به اعضای مجمع ابلاغ می شود. همان 
روز برای افکار عمومی اسامی اعلام می شود. وی افزود: در یک 
ماهی که وجود دارد در فضای مجازی و خارج از رسانه های غیر 
ک  رسمی فدراسیون مسائلی اعلام می شود اما آنها برای ما ملا
نیست. برای احراز صلاحیت های نامزدها بعد از ثبت نام از 
ارکان قضائی، کمیته انضباطی، کمیته اخلاق، کمیته استیناف 
و کمیته وضعیت استعلام خواهیم گرفت. از مراجع چهارگانه 
هم استعلام ها گرفته می شود. نتایج این استعلام ها در اختیار 
کمیته بدوی قرار می گیرد. تشخیص احراز صلاحیت دست من 
دبیر کل و فدراسیون نیست. دبیرکل فدراسیون در انتها اذعان 
داشت: هر کسی می تواند ثبت نام کند اما برای تکمیل ثبت نام 
مدارک ارائه می شود. دوستانی که ثبت نام کردند حقشان بود 
و قانون این اجازه را می دهد. بررسی شرایط هر نامزد بر عهده 

کمیته بدوی است. 
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رقابت روسای سابق فدراسیون فوتبال در مسیر سئول

گفتوگو

غلامحسین پیروانی پیشکسوت و سرمربی 
سابق تیم ملی امید ایران در خصوص وضعیت 
تیم های مدعی در نیم فصل اول رقابت های 
لیگ برتر صحبت کرد. وی اعتقاد دارد کیفیت 
بازی ها در نیم فصل دوم بهتر می شود ولی وقتی 

با لیگ نخبگان و قهرمانان آسیا مقایسه کنیم.
   نظر شما درباره کیفیت نیم فصل اول 

چیست؟
 مهم ترین ایراد نیم فصل اول VAR بود. 
گرفته می شد و بازی  زمان زیادی از بازی ها 
را از جریان می انداخت، چون بازیکنان سرد 
ج از ایران برای  می شدند، در حالی که در خار
بررسی صحنه های مشکوک وقت خیلی کمتری 
گرفته می شود. چند تیم به بازیکنان جوان بیشتر 
بازی دادند که جای خوشحالی و امیدواری دارد، 
ان شاءا... تداوم داشته باشد. یک مشت اتفاقات 
غیراخلاقی هم افتاد که نمی خواهم درباره آنها 
حرفی بزنم. پست ها عوض می شود و پهلوانی 
می ماند. عمر قهرمانی کوتاه است. برق و فجر 
سپاسی شیراز نماینده ایران در آسیا بودند، اما 
الان جای این دو تیم کجاست؟ بردن زمانی 
لذت دارد که اخلاق رعایت شود و به هر قیمتی 
بردن ارزشی ندارد. بازیکنی که از تعویض ناراحت 
می شود و لگد به بطری آب می زند که باعث 
شکستگی بینی هم تیمی اش می شود، باشگاه 
هم او را نمی خواهد. از قدیم گفته اند اولاد ناخلف 

را نباید دور انداخت و باید او را به راه آورد. 
   پیش بینی شما از نیم فصل دوم چیست؟

کیفیت بازی ها در نیم فصل دوم بهتر می شود 
آسیا  با لیگ نخبگان و قهرمانان  ولی وقتی 
مقایسه کنیم با وجود آنکه، رقبا هزینه های بسیار 
زیادی کرده اند، اما امکان کسب نتایج بهتر وجود 
داشت. حتی بازی هایی بوده که می توانستیم 
برنده باشیم، اما به تساوی یا شکست رسیده ایم. 
امیدوارم بیشتر کار کنیم و برای رفع کمبود ها 
 ، کتور کنیم. ترا و نواقص باید تلاش بیشتری 
سپاهان، پرسپولیس و فولاد شرایط بهتری دارند 
ولی قابل اثبات نیست که یکی از این تیم ها را 
قهرمان بدانیم. هر اتفاقی ممکن است در نیم 
فصل دوم بیفتد، چون بازی ها در نیم فصل دوم 
به مراتب سخت تر می شود. به نظرم استقلال 
هم هنوز فرصت دارد تا خود را به جمع مدعیان 

برساند. 

غلامحسین پیروانی: 
کیفیت بازی ها در نیم 

فصل دوم بهتر می شود

 

 

همه تلاشمان کسب بهترین نتیجه 
در آسیا است 

هم  گفت:  ایران  هندبال  لژیونر  ایسنا: 
فدراسیون و هم ما همه تلاش خود را می کنیم تا 
گویا مقام خوبی برای ایران  در بازی های آسیایی نا
به دست آوریم. مهران رهنما، ملی پوش هندبال 
ایران بعد از برد در دیدار دوستانه برابر تیم ملی 
عراق اظهار کرد: بازی خوبی بود. توانستیم با 
برنامه مناسب در دفاع و حمله نیمه دوم را نسبت 
به نیمه اول بهتر شروع کنیم و اختلاف بیندازیم. 
از تمامی برنامه هایی که رافائل قبل بازی به ما 
داده بود استفاده و با یک نتیجه خوب بازی را 
تمام کردیم. رهنما در خصوص اینکه عراق از 
حریفان اصلی تیم ملی ایران در آسیا نیست گفت: 
عراق نسبت به سال های قبلش خیلی تیم خوبی 
شده است. این تیم در جام ملت های آسیا با تیم 
خوب ژاپن مساوی کرد. اینها نشان می دهد 
خیلی خوب شده اند و خوب بازی می کنند. آنها 
حریف خیلی خوبی برای ما بودند و ما توانستیم 
با برنامه خوب رافائل، بازی را با نتیجه خوب به 
پایان برسانیم. وی در خصوص کسب نتیجه 
گویا ژاپن گفت: قطعا با  تیم ملی هندبال در نا
برنامه ریزی خوب فدراسیون و شروع خیلی 
زود اردوها این امید هست که تیم خیلی خوب، 
قدرتمند و منظمی در آسیا داشته باشیم. هم 
فدراسیون هم خود ما همه تلاش خود را می کنیم 
گویا مقام خوبی برای  تا در بازی های آسیایی نا

ایران به دست آوریم. 

همه تلاشمان کسب بهترین نتیجه 
در آسیا است 

هم  گفت:  ایران  هندبال  لژیونر  ایسنا: 
فدراسیون و هم ما همه تلاش خود را می کنیم تا 
گویا مقام خوبی برای ایران  در بازی های آسیایی نا
به دست آوریم. مهران رهنما، ملی پوش هندبال 
ایران بعد از برد در دیدار دوستانه برابر تیم ملی 
عراق اظهار کرد: بازی خوبی بود. توانستیم با 
برنامه مناسب در دفاع و حمله نیمه دوم را نسبت 
به نیمه اول بهتر شروع کنیم و اختلاف بیندازیم. 
از تمامی برنامه هایی که رافائل قبل بازی به ما 
داده بود استفاده و با یک نتیجه خوب بازی را 
تمام کردیم. رهنما در خصوص اینکه عراق از 
حریفان اصلی تیم ملی ایران در آسیا نیست گفت: 
عراق نسبت به سال های قبلش خیلی تیم خوبی 
شده است. این تیم در جام ملت های آسیا با تیم 
خوب ژاپن مساوی کرد. اینها نشان می دهد 
خیلی خوب شده اند و خوب بازی می کنند. آنها 
حریف خیلی خوبی برای ما بودند و ما توانستیم 
با برنامه خوب رافائل، بازی را با نتیجه خوب به 
پایان برسانیم. گفت: قطعا با برنامه ریزی خوب 
فدراسیون و شروع خیلی زود اردوها این امید 
هست که تیم خیلی خوب، قدرتمند و منظمی 

در آسیا داشته باشیم. 

منهایفوتبال

ویژه

خـــبر

جویباری: با موسیمانه ادامه می دهیم
مدیرعامل استقلال گفت: به موسیمانه 
اعتقاد دارم و قطعا با هدایت او استقلال 
به کار خود ادامه خواهد داد. علی نظری 
جویباری مدیرعامل باشگاه استقلال در 
خصوص حضورش در این باشگاه، اظهار 
که  داشت: دیروز بعدازظهر اتفاقی افتاد 
برای مدیرعاملی انتخاب شدم. همیشه در 
ورزش و در خدمت تک تک دوستان هستم. 
برنامه اولم حمایتم از موسیمانه است. وی 
افزود: باید این استقلال را تقویت کنیم. من 
به موسیمانه اعتقاد دارم و سبکش را نیز 
قبول دارم. او قطعا می تواند استقلال را به 
جایگاهی که مورد نظر ماست برساند. امسال 

شاید توقع نداشته باشیم ولی برای سال 
بعد باید برنامه ریزی خوبی انجام بدهیم 
تا بتوانیم استقلال را به جایگاه واقعی اش 
برسانیم. مردم و هواداران خیلی نگران و 
ناراحت هستند. من هم به عنوان هوادار 
استقلال ناراحتم. شاید الان نتوانیم اتفاق 
خاصی رقم بزنیم ولی سعی می کنیم شرایطی 
را بهتر کنیم و توقع هواداران را برآورده کنیم. 
مدیرعامل استقلال در مورد بازگشت فرهاد 
گر قرار باشید به  مجیدی به این تیم گفت: ا
گر هرکسی هر حدسی  این مسائل فکر کنیم ا
داشته باشد باید به او جواب بدهیم. ما اصلا 
کنیم. همه  نمی توانیم به این چیزها فکر 

باید دست به دست هم بدهیم. ما تلاش 
ج  می کنیم استقلال را از این شرایط خار
کنیم. سرمربی خوبی داریم و همه از او راضی 
هستند. با موسیمانه تلاش می کنیم و من به 
فکر مربی دیگری نیستم. همه فکر و ذکر ما 
موسیمانه است. از او معجزه نمی خواهیم 
ولی برای آبروی استقلال تلاش می کنیم. 
استقلال  تقویت  خصوص  در  جویباری 
گفت: من در خصوص مسائل فنی نظری 
من  بخواهد  موسیمانه  هرچه  نمی دهم. 
نیز برای رفع مشکل گلزنی استقلال تلاش 
برای  که  بدهد  تشخیص  هرچه  می کنم. 
تیم احتیاج است تمام تلاشم را می کنم که 

خواسته اش را انجام بدهم با اینکه نیم فصل 
کنش  و دست وبال ما بسته است. وی در وا
به حضور محمودرضا بابایی در هیات مدیره 
استقلال عنوان کرد: او الان یار ما است و 
همه در یک کشتی هستیم. یک زمانی به 
او می گفتند »بچه« ولی الان سن و سالی از 
او گذشته و می تواند به ما کمک کند. نظری 
جویباری در مورد دخالت امیر قلعه نویی 
در انتخاب هیات مدیره استقلال نیز گفت: 
تصمیم انتخاب اعضا با هلدینگ است اما 
گر واقعا امیر قلعه نویی اینقدر نفوذ دارد که  ا
با هلدینگ ارتباط داشته باشد، دمش گرم. 

او یک استقلالی واقعی است. 

امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی ایران گفت وگویی با نشریه گازتا 
دلو اسپورت ایتالیا در خصوص عملکرد مهدی طارمی ستاره تیم 

ملی ایران و باشگاه اینترمیلان داشته که در ادامه می خوانید:
   آقای مربی، آیا این گل نقطه عطفی برای طارمی است؟

به طور قطع. از شکست اینتر در فینال سوپرجام متأسفم، اما 
یک گل در دربی در یادها باقی می ماند. از این لحظه به بعد برای 

مهدی داستان دیگری خواهد بود.
او تا اینجا با مشکلاتی مواجه بوده است.

   آیا انتظارش را داشتید؟
ارزیابی فصل او باید بین لیگ قهرمانان و سری آ تقسیم شود. 
در اروپا همه بازی ها را انجام داده، یک گل از روی نقطه پنالتی 
زده و چند پاس گل داده است. اما در لیگ، فرصت کمتری داشته 
گی دوست دارد از مهاجمان دیگری استفاده  است، چون اینزا
کند. سازگار شدن با فوتبال ایتالیا آسان نیست، اما او شروع به 

گلزنی کرده و شرایطش  باثبات تر خواهد شد.
   خصوصیات برتر طارمی کدام ها هستند؟

در حس مسئولیت پذیری نسبت به هم تیمی ها. توضیح 
می دهم، طارمی می داند چگونه دیگران را به وجد بیاورد و بازی 
هم تیمی هایش را بهبود می بخشد. او همیشه این کار را از زمان 
حضورش در پورتو انجام داده است، جایی که گل های زیادی زد. 
او بازیکنی در خدمت تیم است، کارش را به خوبی انجام می دهد 
و متعهد است. او یک نعمت و نیروی قدرتمند برای هر مربی است 

گی از روز اول این را فهمیده است. و اینزا
   آیا گل های طارمی دو رقمی خواهد شد؟

البته. هنوز ده ها بازی تا پایان فصل باقی مانده است. او 
همچنین چندین پاس گل دیگر نیز خواهد داد. طارمی بازیکنی 

برای تیم است که باعث موفقیت هم تیمی هایش می شود.
کو است، آیا با این نظر     می گویند طارمی یادآور ادین ژ

موافقید؟
بله، و یک چیز دیگر هم می گویم: او حتی کامل تر است.

   واقعا؟ لطفا توضیح دهید.
طارمی می تواند به عنوان مهاجم مرکزی و مهاجم دوم 
بازی کند. از نظر فنی حتی قوی تر از مهاجم بوسنیایی است؛ 
او می داند چگونه در بین خطوط بازی کند و به عقب برگردد. 
کند. این  کرده و مهاجمان را تغذیه  او می تواند بازیسازی 
مجموعه ای از کیفیت ها او را کامل تر از ژکو می کند که البته او 

هم یک پدیده است.
   مهدی بهتر است کنار تورام بازی کند یا لائوتارو؟

او می تواند کنار هر دوی آنها به خوبی بازی کند و خود را 
گی های آنها وفق دهد. یکی از بهترین خصوصیات او  با ویژ
کتیکی است. وقتی با تورام بازی می کند، توپ  انعطاف پذیری تا
را بین خطوط دریافت می کند، در حالی که با لائوتارو بیشتر به 
عقب برمی گردد. در تیم ملی هم همین طور است: او را در هر 

جایی که بگذارم خوب بازی می کند.

گی دارید؟    آیا پیشنهادی برای اینزا
او نیازی به توصیه من ندارد چون یکی از بهترین مربیان 
اروپاست. فقط می گویم که طارمی کسی است که برای ارائه 
بهترین عملکردش نیاز دارد حس کند در مرکز پروژه قرار دارد. به 

نوعی این احساس مهم بودن در تیم را داشته باشد.
   و خاطره ای از طارمی؟

زمانی که من سرمربی استقلال بودم، حدود ده سال پیش، 
درباره یک جوان مهاجم باانگیزه و گلزن از شهری در جنوب 
، صحبت می کردند. او مهدی بود. سعی کردم او را  ایران، بوشهر
به تیم خود بیاورم، اما او پرسپولیس را انتخاب کرد. خوشحالم 

که با او در تیم ملی کار می کنم.
   به نظر مسیر ایران به سوی جام جهانی ٢٠٢۶ کاملاً 

هموار است. اینطور نیست؟
گروه هستیم، جلوتر از ازبکستان و امارات  ما صدرنشین 
متحده عربی. من حدود یک سال و نیم است که سرمربی تیم 
ملی هستم و در حال ساختن یک تیم رقابتی هستیم. گفته 
می شود این تیم متحدترین تیم تاریخ کشور است پس خواهیم 
دید. اینجا یک شور و شوق بزرگ وجود دارد، مردم عاشق 
فوتبال و تیم ملی هستند. ما می خواهیم به مرحله نهایی راه 

پیدا کنیم.
   و البته با گل های طارمی. بله؟

البته، او یکی از ستاره های ماست. اینتر باید به او اعتماد کند.

قلعه نویی: اینتر به طارمی اعتماد کند

گل محمدی با رد ادعای درویش: 
تماسی با باقری نداشتم

سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان ادعای مدیرعامل 
پرسپولیس را رد کرد و گفت هیچ گونه تماسی بین او و کریم 
باقری برای بازگشتش به جمع سرخپوشان برقرار نشده 
است. رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت که 
»یحیی گل محمدی در تماس با کریم باقری برای بازگشت به 
کنش سرمربی  پرسپولیس ابراز تمایل کرد«، موضوعی که وا
فولاد را در پی داشت. یحیی گل محمدی در این باره به 
تسنیم گفت: متأسفانه مصاحبه ای انجام دادند که سراسر 
کذب و تناقض بود و مایه تعجبم شد! وی در ادامه افزود: دم 
از حرفه ای گری می زنند در صورتی که چیزی از آن نمی دانند 
و ثابت می کنند که در فشار کار متوسل به حرف های بی ربط 
و غیرواقعی می شوند. سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان 
خاطر نشان کرد: من هیچ تماسی با آقای باقری نداشتم 
و در مورد این مسئله می توانید از خود ایشان سؤال کنید. 
گل محمدی همچنین تصریح کرد: واقعاً متأسفم و حالم از 
این شنیدن حرف ها بد شد. نمی خواهم برای تیم خودمان 
فولاد و پرسپولیس حاشیه ای از سمت من ایجاد شود. واقعاً از 
کید کرد: بیشتر  طرح این صحبت ها در عجبم! وی در پایان تأ
کریم شدم چون واقعاً انسان شریف و باصداقتی  ناراحت آقا
است. بیشتر از این هم حرف نمی زنم و نمی خواهم تمرکزم 

درگیر حواشی شود. 

کره : هیچ اطلاعی از مذا  اسفندیارپور
 باشگاه پرسپولیس با مهدی تارتار ندارم

مدیرعامل باشگاه گل گهر در مورد جدایی سرمربی فعلی 
کره باشگاه پرسپولیس با  این تیم گفت: هیچ اطلاعی از مذا
مهدی تارتار ندارم. محمد اسفندیارپور مدیرعامل باشگاه 
گل گهر در حاشیه ثبت نام در انتخابات فدراسیون فوتبال در 
، سرمربی این تیم اظهار  خصوص نتایج به دست آمده تارتار
داشت: سخت است که بگویم از نتیجه رضایت داریم ولی 
نباید تاثیر بخش های دیگر را فراموش کنیم. وی ادامه داد: به 
نظرم می توانست نتایج برای گل گهر خیلی بهتر از این ها باشد. 
امتیازهای چند تیم خیلی نزدیک است و باید ببینیم آخر فصل 
چه اتفاقی می افتد و طبق آن تصمیم بگیریم. حداقل انتظار ما 
این است که بین ۵ تیم بالای جدول باشیم. مدیرعامل باشگاه 
، گفت: باید شرایطی فراهم شود که همه ورزشگاه ها و  گل گهر
باشگاه ها VAR داشته باشند. در غیر این صورت و حرف و 
حدیث های زیادی پیش می آید. وی افزود: هیچ اطلاعی از 
کره باشگاه پرسپولییس با مهدی تارتار ندارم. همچنین  مذا

برنامه ای هم برای جذب سامان فلاح نداریم. 

 گروسی: هیات مدیره جدید استقلال 
بله قربانگو نباشند

یک پیشکسوت استقلال ابراز امیدواری کرد که تغییرات 
اخیر در هیات مدیره این باشگاه منجر به اتفاقات خوب برای 
این باشگاه شود. محسن گروسی، پیشکسوت استقلال، در 
گفت وگو با ایسنا، درباره انتصابات جدید در مدیریت باشگاه 
استقلال، گفت: ما ابتدای فصل فکر می کردیم که هلدینگ 
خلیج فارس به باشگاه پول تزریق می کند و استقلال نسبت 
کم تری خواهد داشت  گذشته چالش های  به سال های 
به  نتوانستند  که  شدند  هیات مدیره  عضو  کسانی  ولی 
کنند. حالا هیات مدیره جدید منصوب  کمک  استقلال 
شده و امیدواریم که بتوانند وضعیت استقلال را بهتر کنند. 
باشگاه داری کاری سخت و تخصصی است. من امیدوارم که 
اعضای جدید بتوانند تصمیمات درست و فوتبالی بگیرند 
و فضای باشگاه را بهتر کنند. وی افزود: امیدوارم اعضای 
جدید خودشان مجری برنامه های خودشان باشند و مثل 
برخی از ادوار گذشته به افرادی بله قربانگو تبدیل نشوند. 
من برخی از اعضای هیات مدیره جدید را می شناسم. اینکه 
بخواهند عده ای ایراد بگیرند از آن ها، قشنگ نیست. گروسی 
در پایان اضافه کرد: باید زمان بدهیم و ببینیم افراد جدید 
هیات مدیره می توانند کاری کنند یا نه و قضاوت کردن آن ها 
در بدو ورود کار درستی نیست. اسامی مهم نیستند بلکه 
کارایی افراد مهم است و پس از مدتی می توان قضاوت کرد که 

این افراد جدید چه عملکردی داشته اند. 

 آنچلوتی: امیدوارم در ال کلاسیکو 
بهتر از بارسلونا باشیم

سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید ابراز امیدوار کرد که تیمش 
در فینال سوپرجام اسپانیا عملکردی بهتر از رقیب دیرینه 
ارائه کند و جام قهرمانی را بالای سر ببرد. به گزارش مارکا؛ تیم 
فوتبال رئال مادرید پنجشنبه شب گذشته با کسب پیروزی 
برابر ۳ بر صفر مقابل مایورکا، به عنوان دومین تیم راهی فینال 
سوپرجام اسپانیا شد جایی که باید یکشنبه شب به مصاف 
رقیب دیرینه اش یعنی بارسلونا برود. کارلو آنچلوتی سرمربی 
کهکشانی ها پس از این بازی به خبرنگاران گفت: شایسته 
این پیروزی بودیم و الان باید خودمان را برای بازی یکشنبه 
برابر بارسلونا خوب آماده کنیم. مقابل آنها نه تنها باید خوب 
حمله کنیم، بلکه باید دفاع خوبی هم داشته باشیم. دنی 
اولمو؟ به اتفاقی که برای او رخ داده فکر کرده ام اما نمی خواهم 
، ال کلاسیکو ها غیرقابل  درباره اش صحبت کنم. این اواخر
پیش بینی بوده اند. آنها دو بار ما را ۴ بر صفر برده اند و ما هم 
آنها را در سوپرجام فصل گذشته شکست دادیم. نمی دانم 
این بار چه اتفاقی رخ خواهد داد. فقط امیدوارم که از بارسلونا 
بهتر باشیم. بازی رئال مادرید و مایورکا در عربستان در انتها 
با تنش همراه شد زمانی که بازیکنان دو تیم در زمین چمن با 
یکدیگر درگیری فیزیکی پیدا کردند، طوری که کارلو آنچلوتی 
هم شخصاً وارد عمل شد تا آنها را به آرامش دعوت کند. در این 
میان او لحظاتی با مافئو بازیکن تیم مایورکا هم گپی داشت که 
مورد توجه خبرنگاران قرار گرفت. کارلتو افزود: درگیری بی خود 
و بی جهتی برای اعضای هر دو تیم بود. هیچ دلیل و منطقی 
نداشت. بازی تمام شده بود، پس دلیلی نداشت که درگیر 
شوند. من نمی خواهم هیچ کس را مقصر بدانم، نه بازیکنان 
مایورکا نه بازیکنان رئال مادرید اما چنین درگیری هایی واقعاً 
بی دلیل است. بازیکنان دو تیم کمی عصبی بودند و من هم 
رفتم که آرام شان کنم و در مورد مافئو هم همین کار را انجام 
دادم. خوشبختانه در نهایت همه چیز ختم به خیر شد. در 

کل اما بازی نباید چنین پایانی داشته باشد. 


